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Poznań, 03.11.2021 r. 

 

PROTOKÓŁ 

ze wspólnego posiedzenia Rad Naukowych Dyscyplin (RND) 

w dniu 22 października 2021 r. 

 

Posiedzenie trzech RND odbyło się 22.10.2021 od godz. 9.00 w formie 

wideokonferencji na platformie MS Teams.   

 

Obrady zwołały przewodniczące Rad Naukowych Dyscyplin tj. dr hab. prof. UPP Katarzyna 

Szkudelska (Zootechnika i rybactwo), prof. dr hab. Joanna H. Śliwowska (Nauki biologiczne) 

i prof. dr hab. Małgorzata Pomorska-Mól (Weterynaria) z zachowaniem regulaminowego 

terminu i przedstawiając porządek obrad: 

 

PUNKTY DOTYCZĄCE WSZYSTKICH DYSCYPLIN: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Informacja o propozycjach przyznania nagród ze Specjalnego Funduszu Nagród 

Rektora UPP. 

3. Zaopiniowanie zaleceń dotyczących przygotowania rozpraw doktorskich opartych 

o jednolity cykl oryginalnych prac twórczych. – za zgodą Członków RND punkt 

wyłączony z obrad. 

4. Wolne głosy, wnioski, informacje. 

 

PUNKTY NA RADĘ DYSCYPLINY - NAUKI BIOLOGICZNE: 

5. Powołanie Komisji Egzaminacyjnych w toku postępowania doktorskiego Pani mgr inż. 

Pauliny Korpys-Woźniak, doktorantki IV roku, WNoŻiŻ, Katedra Biotechnologii i 

Mikrobiologii Żywności Uniwersytetu Przyrodniczego w Poznaniu. 

6. Powołanie Komisji Egzaminacyjnych w toku postępowania doktorskiego Pani mgr inż. 

Moniki Kubiak-Szymendery, doktorantki IV roku, WNoŻiŻ, Katedra Biotechnologii 

i Mikrobiologii Żywności Uniwersytet Przyrodniczy w Poznaniu. 

7. Wyznaczenie recenzentów w przewodzie doktorskim mgr Mariamii Jasaszwili, 

doktorantki IV roku, Wydział Medycyny Weterynaryjnej i Nauk o Zwierzętach, 

Katedra Fizjologii, Biochemii i Biostruktury Zwierząt Uniwersytetu Przyrodniczego w 

Poznaniu. 

8. Zmiany w składzie komisji doktorskiej w przewodzie doktorskim mgr Jana 

Kaczmarka, doktoranta na Wydziale Medycyny Weterynaryjnej i Nauk o Zwierzętach 

w Katedrze Zoologii Uniwersytetu Przyrodniczego w Poznaniu. 

9. Opinia Rady Naukowej Dyscypliny w sprawie indywidualnego planu badawczego 

doktorantki Pani mgr inż. Pauliny Małgorzaty Lipińskiej doktorantki na Wydziale 

Medycyny Weterynaryjnej i Nauk o Zwierzętach w Katedrze Zoologii Uniwersytetu 

Przyrodniczego w Poznaniu. 
10. Zaopiniowanie propozycji dyscyplinowego programu kształcenia w Szkole Doktorskiej 

realizowanego w semestrze zimowym roku akademickiego 2021/2022 przedstawionej przez 

Wydziałową Komisję Szkoły Doktorskiej dyscypliny nauki biologiczne - za zgodą Członków 

RND Nauki biologiczne punkt włączony do obrad. 
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PUNKTY NA RADĘ DYSCYPLINY – ZOOTECHNIKA I RYBACTWO: 

 

11. Zaopiniowanie Indywidualnych Planów Badawczych doktorantów realizujących 

rozprawy w dyscyplinie zootechnika i rybactwo - -za zgodą Członków RND ZiR punkt 

wyłączony z obrad. 

12. Zaopiniowanie propozycji dyscyplinowego programu kształcenia w Szkole Doktorskiej 

realizowanego w semestrze zimowym roku akademickiego 2021/2022 przedstawionej przez 

Wydziałową Komisję Szkoły Doktorskiej dyscypliny zootechnika i rybactwo. 

 

13. Decyzja administracyjna w sprawie nadania stopnia doktora habilitowanego w 

dziedzinie nauk rolniczych, dyscyplinie zootechnika i rybactwo panu dr. inż. Piotrowi 

Pawlakowi, adiunktowi z Katedry Genetyki i Podstaw Hodowli Zwierząt Wydziału 

Medycyny Weterynaryjnej i Nauk o Zwierzętach Uniwersytetu Przyrodniczego w Poznaniu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania stopnia doktora w dziedzinie nauk rolniczych, w 

dyscyplinie zootechnika i rybactwo, panu mgr. inż. Sławomirowi Sadkowskiemu, 

doktorantowi z Katedry Genetyki i Podstaw Hodowli Zwierząt Wydziału Medycyny 

Weterynaryjnej i Nauk o Zwierzętach Uniwersytetu Przyrodniczego w Poznaniu. 

 

Obrady w zakresie informacyjnym i dyskusyjnym przebiegały wspólnie z 

posiedzeniami RND Nauki biologiczne, RND Zootechnika i rybactwo i RND Weterynaria. 

Obrady wspólne prowadziła Przewodnicząca RND Zootechnika i rybactwo – dr hab. prof. UPP 

Katarzyna Szkudelska. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 25 członków Rady Naukowej Dyscypliny Zootechnika i rybactwo 

(prof. dr hab. Małgorzata Szumacher, prof. UPP dr hab. Katarzyna Szkudelska, dr Paweł 

Kołodziejski, prof. UPP dr hab. Joanna Nowacka-Woszuk, prof. UPP dr hab. Tomasz Strabel, 

prof. dr hab. Leszek Nogowski, prof. dr hab. Tomasz Szkudelski, prof. UPP dr hab. Jan 

Mazurkiewicz, dr inż. Robert Mikuła, prof. dr hab. Adam Cieślak, dr inż. Ewa Pruszyńska-

Oszmałek, prof. dr hab. Jacek Wójtowski, prof. dr hab. Izabela Szczerbal, prof. UPP dr hab. 

Marek Stanisz, prof. dr hab. Włodzimierz Nowak, prof. dr hab. Tomasz Szwaczkowski, prof. 

dr hab. Damian Józefiak, prof. dr hab. Maciej Szydłowski, mgr Mateusz Sypniewski; nieobecni 

– prof. UPP dr hab. Sebastian Nowaczewski (nieobecność usprawiedliwiona) prof. dr hab.  

Piotr Ślósarz (nieobecność usprawiedliwiona), prof. UPP dr hab. Tadeusz Mizera 

(nieobecność nieusprawiedliwiona), prof. UPP dr hab. Sebastian Kaczmarek (nieobecność 

usprawiedliwiona), mgr Mateusz Kęsy(nieobecność nieusprawiedliwiona), dr hab. Jolanta 

Komisarek (nieobecność usprawiedliwiona). 

 

6 członków Rady Naukowej Dyscypliny Nauki Biologicznej:, prof. dr hab. Joanna Śliwowska, 

prof. UPP dr hab. Ewelina Celińska, prof. UPP Janusz Kloskowski, prof. UPP dr hab. Daria 

Szymanowska, prof.  dr hab. Piotr Tryjanowski, dr Weronika Banaszak-Cibicka, mgr Patrycja 

Kaźmierczak; nieobecni: prof. dr hab. Iwona Morkunas – nieobecności usprawiedliwione 

 

Oraz 10 członków Rady Naukowej Dyscypliny Weterynaria (prof. dr hab. Dorota Cieślak, Prof. 

dr hab. Małgorzata Pomorska-Mól, Prof. dr hab. Marek Świtoński, mgr Natalia Leciejewska, 

dr inż. Ewelina Warzych-Plejer, prof. dr hab. Hanna Jackowiak , dr n. wet. Sebastian Smulski, 

dr Jan Włodarek, dr hab. prof. UPP Marcin Komosa, dr hab. inż. Marek Skrzypski ), 
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1. Posiedzenie rozpoczęła Przewodnicząca Rady Naukowej Dyscypliny Zootechnika i 

Rybactwo dr hab. prof. UPP Katarzyna Szkudelska. Przedstawiając program obrad oraz 

informując o usunięciu z planu punktu nr 3 i 11 w związku z problemami proceduralnymi. 

Poprosiła członków RND Nauki Biologiczne o zaakceptowanie dodania punktu nr 10  

 

2. Prof. dr hab. Izabela Szczerbal przedstawiła listy nauczycieli akademickich WWZ oraz 

pracowników niebędących nauczycielami zarekomendowanych do nagrody Rektora UPP 

ze specjalnego funduszu nagród (SFN) Listy przedstawiały nagrody indywidualne, 

zespołowe oraz organizacyjne na wniosek Dziekana WWZ 

 

Prof. dr hab. Małgorzata Szumacher poinformowała, iż na liście nagród z puli dziekańskiej 

dotyczącej organizacji znajdują się te osoby które działają na rzecz WWZ wykonując 

obowiązki nie wchodzące w zakres ich pełnionych funkcji. 

 

3. W punkcie wolne głosy, wnioski i informacje: 

 

3.1. Prof. dr hab. Małgorzata Szumacher przekazała najnowsze informacje dotyczące  

obchodów 70-lecia Wydziału Medycyny Weterynaryjnej i Nauk o Zwierzętach UPP w 

latach 2021-2022. Zaprosiła na kolejne posiedzenie RND – 22.11.2021 na którym 

nastąpi inauguracja obchodów 70-lecia. Prosiła wszystkie osoby o przesyłanie 

informacji jeżeli w tym czasie mają zajęcia.  

 

3.2. Przewodnicząca RND Zootechnika i Rybactwo zakomunikowała iż po zakończonym 

posiedzeniu nowi Profesorowie: prof. dr hab. Tomasz Strabel oraz prof. dr hab. Tomasz 

Szkudelski zapraszają na poczęstunek. 

 

3.3. Prof UPP dr hab. Jan Mazurkiewicz przekazał ważne informacje dydaktyczne 

dotyczące używania smartfonów na zajęciach, propozycji wprowadzenia zmian do 

regulaminów zajęć oraz prowadzenia doświadczeń na zwierzętach. Po jego 

wystąpieniu zawiązała się intensywna dyskusja:  

⎯ Prof. dr hab. Piotr Tryjanowski zapytał czy zalecenie dotyczące używania 

smartfonów jest ogólne? Czy jest możliwość używania smartfonów na zajęciach 

jeżeli są potrzebne np. do pokazania aplikacji?  

⎯ Prof. UPP dr hab. Jan Mazurkiewicz odpowiedział, że gdy w procesie 

dydaktycznym niezbędne jest użycie smartfona w świadomy sposób i kierowany 

przez prowadzącego to oczywiście można tego urządzenia użyć.  

⎯ Prof. dr hab. Leszek Nogowski stwierdził, że zmiany w regulaminach zajęć po 

rozpoczęciu roku akademickiego, gdzie w większości Katedr studenci zostali już 

z nim zapoznani trudno będzie wprowadzić. Prosił o pozostawienie w tej chwili 

regulaminu takim jakim był, a poprawki wprowadzić w przyszłym semestrze,  

⎯ Prof. UPP dr hab. Jan Mazurkiewicz odpowiedział, że faktycznie zmian nie 

wprowadza się w czasie, gdy obowiązuje regulamin. Propozycja zmian pojawiła 

się po rozpoczęciu semestru. Proces wprowadzania zmian będzie odbywał się w 

tym semestrze, a będą one obowiązywały od nowego semestru.  

⎯ dr Paweł Kołodziejski odniósł się do opinii Lokalnej Komisji Etycznej odnośnie 

prowadzenia doświadczeń na zwierzętach. Wspomniał o wyjątkach, do których 

nie stosuje się ustawa o ochronie zwierząt wykorzystywanych do celów 

naukowych i edukacyjnych. Odniósł się również do sprawy używania telefonów 

na zajęciach i chęci studentów do ich nagrywania. Bowiem wg niego - to co jest 
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standardowym widokiem dla lekarza weterynarii, technika, biologa może zostać 

źle odebrane przez osoby, które nie mają do czynienia z takim widokiem na co 

dzień.  

⎯ Pani Dziekan bardzo prosiła, by na wszystkich zajęciach wspominać o nie 

korzystaniu z telefonów w szczególności na ćwiczeniach czy zajęciach 

terenowych. 

 

3.4. Prof. dr hab. Tomasz Strabel poruszył temat problemów z funkcjonowaniem poczty 

oraz internetu. Zapytał czy ta sytuacja ma podłoże losowe czy też będzie się częściej 

powtarzać? 

⎯ Przewodnicząca RND Zootechnika i Rybactwo stwierdziła, że ostatnie problemy 

z pocztą były sytuacją jednostkową. Poinformowała iż zgłosi do kierownik działu 

informatyki ten problem i poprosi o informowanie o planowanych wyłączeniach 

sieci. 

⎯ Lek. wet. Maciej Gogulski powiedział, iż problem internetu jest szczególnie 

uciążliwy dla UCMW, gdyż gdy nie działa sieć, UCMW nie może funkcjonować 

prawidłowo. Poprosił prof. dr. hab. Leszka Nogowskiego jako członka Rady 

Uczelni o poruszenie tego istotnego tematu na następnym spotkaniu. 

⎯ Prof. dr hab. Leszek Nogowski w odpowiedzi na prośbę zgodził się na poruszenie 

tego tematu na Radzie Uczelni, pomimo iż on osobiście nie miał podobnych 

problemów w ostatnim czasie. Poprosił o podanie terminów, kiedy takie problemy 

miały miejsce. 

⎯ Prof. dr hab. Tomasz Strabel stwierdził że niestety nikt nie prowadzi takiej 

ewidencji. Prosił o przyjęcie tych problemów jako powszechnie znany fakt. 

⎯ Przewodnicząca RND Zootechnika i Rybactwo poprosiła również o wsparcie w 

tej sprawie profesora Leszka Nogowskiego. 

⎯ Dr Paweł Kołodziejski zobligował się do podania kilkunastu dat kiedy poczta nie 

działała. Stwierdził że to niestety nie są nieistotne wyłączenia sieci. Wskazał na 

datę kiedy kilku pracowników nie mogło prowadzić wykładów ze względu na te 

przerwy w dostępie do sieci. 

⎯ Lek wet. Maciej Gogulski powiedział że dr Paweł Kołodziejski zapewne ma dużo 

więcej ważniejszych obowiązków niż śledzenie braku poczty, czy też problemów 

z internetem. Stwierdził iż jest to problem powszechnie znany i nie trzeba 

udowadniać, że taka rzecz ma miejsce. Zwrócił się do profesora Leszka 

Nogowskiego informując że do zadań Rady Uczelni należy monitorowanie 

zarządzania uczelnią i to jest najwłaściwszy punkt, na podstawie którego możemy 

się domagać by Rada ustaliła powody tych problemów. Uważał, że jest to dobry 

moment by ten temat poruszyć. 

⎯ Profesor dr hab. Małgorzata Pomorska-Mól chciała poprzeć wszystkie 

wypowiedzi związane z internetem. Według jej obserwacji problemy z pocztą są 

nagminne. Często w weekend nie dochodzą żadne e-maile. Niektóre wiadomości 

o których wie że zostały wysłane nigdy nie dochodzą, co zdecydowanie utrudnia 

pracę. Poparła wypowiedz lek. wet. Gogulskiego. 

⎯ Pani Dziekan powiedziała iż wystosuje pismo do władz uczelni w tek sprawie  w 

imieniu naszego wydziału równolegle do działań profesora Nogowskiego. 

⎯ Profesor Tryjanowski poprosił Panią Dziekan o zawarcie jeszcze w piśmie 

problemu informatycznego związanego z instalacją zbędnych programów 

kontrolnych, które tylko spowalniają prace maszyn oraz o zwrócenie uwagi iż 

pracownicy korzystają również z innych oprogramowań jak MAC czy Linux. Przy 
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innych oprogramowaniach system komunikacyjny Uczelni napotyka jeszcze 

większe problemy.  

⎯ Profesor Tomasz Strabel poinformował iż posiada dowody na to - zainstalowany 

program kontrolny zabiera 30% pracy procesora na jego komputerze, 

⎯ Profesor Małgorzata Pomorska-Mól powiedziała, że oczywiście można posiadać 

prywatne konto pocztowe, ale jej zdaniem jest to mało profesjonalne. Uważała że 

powinno wszystkim zależeć na rozwiązaniu tego problemu. 

 

3.5. Przewodnicząca RND Zootechnika i Rybactwo przekazała kilka ważnych 

komunikatów: 

3.5.1. Przedstawiła działalność naukową prof. UPP dr hab. Tomasza Szkudelskiego 

który 28.09.2021 otrzymał tytuł profesora nauk ścisłych i przyrodniczych w 

dyscyplinie nauki biologiczne 

3.5.2. Poinformowała iż w XII edycji konkursu w programie LIDER, organizowanego 

przez Narodowe Centrum Badań i Rozwoju środki na stworzenie i prowadzenie 

własnego zespołu badawczego otrzymał dr inż. Mateusz Rawski z Katedry 

Zoologii WWZ. Przedstawiła temat projektu oraz przyznaną kwotę 

dofinansowania. Zachęciła również wszystkich pracowników do aplikowania o 

granty, co jest bardzo istotnym elementem oceny przy ewaluacji w szczególności 

z takich instytucji jak ta jak NCN czy NCBiR, ale również o inne projekty z 

funduszy unijnych. Zwróciła się w szczególności do tych pracowników, którzy 

takiej aktywności jeszcze nie wykazywali. Stwierdziła, że każdy pracownik 

powinien się zmierzyć z takim zadaniem. Nadmieniła, że wnioski się zmieniają i 

powinno się próbować, bo takie doświadczenie przydaje się, gdy trzeba doradzać 

mniej doświadczonym osobom. Pogratulowała osobom które otrzymały w tym i w 

zeszłych latach takie dofinansowania. 

3.5.3.  Zaprezentowała wyniki konkursów za najlepsze prace magisterskie i doktorskie 

z zakresu zootechniki i rybactwa za 2020/2021 rok ogłoszonych przez Polskie 

Towarzystwo Zootechniczne podczas LXXXV Zjazdu Naukowego i 

pogratulowała laureatom oraz ich opiekunom.  

 
RADA DYSCYPLINY - NAUKI BIOLOGICZNE: 

 

4. Przed głosowaniem nad powołaniem Komisji Egzaminacyjnych w toku postępowania 

doktorskiego Pani mgr inż. Pauliny Korpys-Woźniak, doktorantki IV roku, WNoŻiŻ, 

Katedra Biotechnologii i Mikrobiologii Żywności Uniwersytetu Przyrodniczego w 

Poznaniu Przewodnicząca RND Nauki biologiczne  - prof. Joanna Śliwowska przedstawiła 

kandydatów do komisji egzaminacyjnych. 

 

Głosowanie tajne nastąpiło z wykorzystaniem systemu „Głosuj 24”: 

W głosowaniu wzięło udział 5 spośród 6 osób RND Nauki biologiczne uprawnionych do 

głosowania: 

5 głosów  „tak”, 0 „nie”, 0 „wstrzym.”. 

 

5. Głosowano nad powołaniem Komisji Egzaminacyjnych w toku postępowania doktorskiego 

Pani mgr inż. Moniki Kubiak-Szymendery, doktorantki IV roku, WNoŻiŻ, Katedra 

Biotechnologii i Mikrobiologii Żywności Uniwersytetu Przyrodniczego w Poznaniu. 

Przewodnicząca RND Nauki biologiczne przed głosowaniem zaprezentowała osoby 

zaproponowane do tejże komisji. 
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W głosowaniu wzięło udział 5 spośród 6 osób RND Nauki biologiczne uprawnionych do 

głosowania: 

5 głosów „tak”, 0 „nie”, 0 „wstrzym.”. 

 

6. Przewodnicząca Komisji Doktorskiej prof. dr hab. Izabela Szczerbal przedstawiła 

stanowisko Komisji Doktorskiej dotyczącej wyznaczenia recenzentów w przewodzie 

doktorskim mgr Mariamii Jasaszwili, doktorantki IV roku, Wydział Medycyny 

Weterynaryjnej i Nauk o Zwierzętach, Katedra Fizjologii, Biochemii i Biostruktury 

Zwierząt Uniwersytetu Przyrodniczego w Poznaniu. Zaprezentowała również pokrótce 

dorobek naukowy zaproponowanych recenzentów.  

Zaapelowała na zakończenie do wszystkich promotorów by poinformowali doktorantów 

którzy już dawno mogli zdawać egzaminy by zrobili to jak najszybciej gdyż znalezienie 

terminu może być bardzo trudne lub wręcz niemożliwe.  

 

W głosowaniu wzięło udział 5 spośród 6 osób RND Nauki biologiczne uprawnionych do 

głosowania: 

 

Prof. dr hab. n. biol. Nina Smolińska 

5 głosów „tak”, 0 „nie”, 0 „wstrzym.”. 

 

Dr hab. n. med. Marcin Magierowski 

4 głosów „tak”, 0 „nie”, 0 „wstrzym.”. 

 

Dr hab. n. med. Artur Pałasz 

2 głosów „tak”, 1 „nie”, 0 „wstrzym.”. 

7. W punkcie dotyczącym podjęcia uchwały o przegłosowanie zmiany w składzie komisji 

doktorskiej w przewodzie doktorskim mgr. Jana Kaczmarka, doktoranta na Wydziale 

Medycyny Weterynaryjnej i Nauk o Zwierzętach w Katedrze Zoologii Uniwersytetu 

Przyrodniczego w Poznaniu przewodnicząca RND Nauki biologiczne poinformowała że 

głosowanie będzie nad wyłączeniem z komisji dwóch członków odchodzących na 

emeryturę, ponieważ w komisji, pomimo tego, będzie znajdowała się wystarczająca liczba 

osób. 

Głosowanie tajne nastąpiło z wykorzystaniem systemu „Głosuj 24”: 

W głosowaniu wzięło udział 7 spośród 8 osób RND Nauki biologiczne uprawnionych do 

głosowania: 

7 głosów „tak”, 0 „nie”, 0 „wstrzym.”. 

 

8. Przewodnicząca RND Nauki Biologiczne poprosiła o głosowanie w sprawie zaopiniowania 

indywidualnego planu badawczego doktorantki Pani mgr inż. Pauliny Małgorzaty 

Lipińskiej doktorantki na Wydziale Medycyny Weterynaryjnej i Nauk o Zwierzętach w 

Katedrze Zoologii Uniwersytetu Przyrodniczego w Poznaniu. Podała temat pracy 

doktorantki, termin planowanej obrony oraz promotora. 

 

Głosowanie tajne nastąpiło z wykorzystaniem systemu „Głosuj 24”: 

W głosowaniu wzięło udział 7 spośród 8 osób RND Nauki biologiczne uprawnionych do 

głosowania: 

7 głosów „tak”, 0 „nie”, 0 „wstrzym.” 
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9. W następnym punkcie procedowano sprawę zaopiniowania propozycji dyscyplinowego 

programu kształcenia w Szkole Doktorskiej Realizowanego w semestrze zimowym roku 

akademickiego 2021/2022. Przewodnicząca RND Nauki biologiczne zawiadomiła iż 

członkowie Komisji Dyscypliny Nauki Biologiczne w Szkole Doktorskiej UPP pozytywnie 

zaopiniowali tę propozycję. Podziękowała również Przewodniczącej – prof. Izabeli 

Szczerbal za sprawny przebieg głosowania obiegowego tejże komisji. 

 

Głosowanie tajne nastąpiło z wykorzystaniem systemu „Głosuj 24”: 

W głosowaniu wzięło udział 7 spośród 8 osób RND Nauki biologiczne uprawnionych do 

głosowania: 

7 głosów „tak”, 0 „nie”, 0 „wstrzym.”. 

 
RADA DYSCYPLINY – ZOOTECHNIKA I RYBACTWO: 

 

10. Przewodnicząca RND Zootechnika i rybactwo - Katarzyna Szkudelska zaprezentowała na 

slajdach program kształcenia, przed zaopiniowaniem propozycji dyscyplinowego programu 

kształcenia w Szkole Doktorskiej realizowanego w semestrze zimowym roku 

akademickiego 2021/2022 przedstawionej przez Wydziałową Komisję Szkoły Doktorskiej 

dyscypliny zootechnika i rybactwo. 

 

Głosowanie tajne nastąpiło z wykorzystaniem systemu „Głosuj 24”: 

W głosowaniu wzięło udział 18 spośród 25 osób RND Zootechnika i rybactwo 

uprawnionych do głosowania: 

18 głosów „tak”, 0 „nie”, 0 „wstrzym.”. 

 

11. Przed podjęciem decyzji przez RND Zootechnika i Rybactwo Sekretarz Komisji 

Habilitacyjnej prof. UPP dr hab. Joanna Nowacka-Woszuk przedstawiła stanowisko tejże 

komisji w sprawie nadania stopnia doktora habilitowanego w dziedzinie nauk rolniczych, 

dyscyplinie zootechnika i rybactwo panu dr. inż. Piotrowi Pawlakowi, adiunktowi z 

Katedry Genetyki i Podstaw Hodowli Zwierząt Wydziału Medycyny Weterynaryjnej i 

Nauk o Zwierzętach Uniwersytetu Przyrodniczego w Poznaniu. Przewodniczaca RND 

Zootechniki i rybactwo dodała, że dorobek dr inż. Piotra Pawlaka jest wybitny, co 

podkreślili recenzenci prosząc o wyróżnienie jego pracy. Poinformowała, że niestety nie we 

wszystkich recenzjach pojawiła się ta prośba, co skutkuje niemożnością przyznania 

wyróżnienia. 

 

Głosowanie tajne nastąpiło z wykorzystaniem systemu „Głosuj 24”: 

W głosowaniu wzięło udział 15 spośród 19 osób RND Zootechnika i rybactwo 

uprawnionych do głosowania: 

15 głosów „tak”, 0 „nie”, 0 „wstrzym.”. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania stopnia doktora w dziedzinie nauk rolniczych, w 

dyscyplinie zootechnika i rybactwo, panu mgr. inż. Sławomirowi Sadkowskiemu, 

doktorantowi z Katedry Genetyki i Podstaw Hodowli Zwierząt Wydziału Medycyny 

Weterynaryjnej i Nauk o Zwierzętach Uniwersytetu Przyrodniczego w Poznaniu. 

Przewodniczący Komisji Doktorskiej prof. dr hab. Adam Cieślak przedstawił stanowisko 

tejże komisji odczytując protokół z publicznej obrony. 

Przewodnicząca RND Zootechnika i Rybactwo stwierdziła, że była dość niemiło 

zaskoczona faktem, że nieznajomość pewnych zagadnień, brak odpowiedzi na pytania 

tłumaczy się tym, że doktorant jest już daleko od zagadnień naukowych. Jej zdaniem 
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doktorant powinien zawsze bardzo dobrze przygotować się do obrony pracy. Przypomniała 

również o tym, że pracę można przygotować w formie monografii, lecz zalecenia WWZ 

zmierzają w kierunku napisania samodzielnie i we współpracy oryginalnych prac 

twórczych, dzięki czemu dyscyplina uzyskuje dodatkowe punkty w ewaluacji. Wg niej 

kwestionowanie, iż praca napisana  na podstawie prac twórczych nie jest pracą samodzielną 

jest nie na miejscu, ponieważ zarówno monografia jak i praca twórcza mogą wiązać się z 

niesamodzielnym przygotowaniem jej przez doktoranta. Forma przygotowania pracy nie 

definiuje jednoznacznie, że praca została przygotowana w sposób niesamodzielny. 

Deklaracja o procentowym samodzielnym przygotowaniu pracy jest składana w 

oświadczeniu. Recenzenci dalej taką pracę oceniają i decydują. To że na Wydziale 

preferowane są prace stworzone na podstawie kompilacji nie jest związane z tym, że 

chcemy doktorantom ułatwić zadanie tylko chcemy by nasza dyscyplina miała odpowiednią 

ilość prac zabezpieczających dyscyplinę w ewaluacji, ponadto by rozprawa nie zaistniała w 

formie, która jest o wiele mniej dostępna, a taką formą jest monografia.  

 

Głosowanie tajne nastąpiło z wykorzystaniem systemu „Głosuj 24”: 

W głosowaniu wzięło udział 15 spośród 19 osób RND Zootechnika i rybactwo 

uprawnionych do głosowania: 

14 głosów „tak”, 0 „nie”, 1 „wstrzym.”. 

 

 

Na zakończenie posiedzenia Przewodnicząca RND Zootechnika i rybactwo pogratulowała 

uzyskania stopnia doktora habilitowanego dr. hab. Piotrowi Pawlakowi oraz stopnia doktora dr. 

inż. Sławomirowi Sadowskiemu życząc dalszych sukcesów w życiu zawodowym oraz 

prywatnym. Poprosiła o publikację wyników zawartych w pracy doktorskiej. Pogratulowała 

również zespołowi współpracującemu z dr hab. Piotrem Pawlakiem i byłemu Kierownikowi 

Katedry prof. Świtońskiemu.  

Podziękowała wszystkim za głosowania i uczestnictwo w spotkaniu Rady.  

 

Dr hab. Piotr Pawlak podziękował za gratulacje oraz za wsparcie jakie otrzymał od strony 

Katedry jak i innych osób, dzięki którym osiągnął sukces. 

Prof. dr hab. Izabela Szczerbal poparła wypowiedź Przewodniczącej RND Zootechnika i 

Rybactwo odnośnie pracy dr Sławomira Sadkowskiego. 

Poprosiła także pracowników by składali projekty na konkurs NCN Preludium BIS. Można 

uzyskać tam wysokie stypendium dla doktoranta. 

  

Raport z wynikami głosowań jest integralną częścią niniejszego protokołu. 

 

 

Protokół sporządziła  

mgr. inż. Ilona Mizgała-Drabowicz 

     


